
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 2. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 85
Ministeren bedes oplyse, hvad tidsplanen er for udviklingen af et nyt it-sy-
stem, som skal understøtte nye ejendomsvurderinger, og i forlængelse heraf
oplyse, hvad risikoen er for forsinkelser, hvilke konsekvenser det vil have, hvis
systemet forsinkes med f.eks. et eller to år, og om ministeren har en plan for,
hvad man gør, hvis de nye ejendomsvurderinger forsinkes.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Jensen
formand
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